

3. **Appointment of an external auditor for a five-year term**
Nomination d'un vérificateur externe pour un mandat de cinq ans

Committee recommendations

That Council approve:

- 1. The appointment of KPMG LLP as the external auditors of the City of Ottawa commencing upon issuance of a purchase order to KPMG and ending September 30, 2028 (includes the audits for five fiscal years) for a total firm price of \$2,970,850 plus HST for the five-year contract period, and that the necessary By-Law be enacted; and,**
- 2. The appointment of KPMG LLP as the external auditors of the Ottawa Community Lands Development Corporation for the five-year period ending September 30, 2028.**

Recommandations du comité

Que le Conseil approuve :

- 1. La nomination de KPMG s.r.l. en tant que vérificateurs externes de la Ville d'Ottawa dès la date de production d'un bon de commande pour KPMG, qui prendra fin le 30 septembre 2028 (comprenant la vérification de cinq exercices financiers), au prix ferme de 2 970 850 \$ plus TVH pour la durée du contrat de cinq ans, et d'adopter le règlement nécessaire à cet effet.**
- 2. La nomination de KPMG s.r.l. en tant que vérificateurs externes de la Société d'aménagement des terrains communautaires d'Ottawa pour une période de cinq (5) ans prenant fin le 30 septembre 2028.**

Documentation/Documentation

- 1 Deputy City Treasurer's report, dated November 16, 2023 (ACS2023-FCS-FIN-0010)

Rapport de la Trésorière municipale adjointe, le 16 novembre 2023
(ACS2023-FCS-FIN-0010)